
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 
Anders Knudsen 
Svebølle Skole 

Telefon, direkte: 59 53 47 71 

Kalundborg Kommune 
Stationsvej 3 
4470 Svebølle 

www.sveboelle-skole.dk 
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MØDEDATO 

12. december 2018 
 
MØDEREFERAT ANGÅENDE 

Skolebestyrelsesmøde 
 
KOPI TIL 

 
 
REFERENT 

Mette Birkemos 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

i. Punkt tilføjet – Regnskab fra skolefesten 

 

2. Godkendelse af referat 

a. Godkendt 

 

 

Punkter til orientering: 

 

3. Meddelelser fra: 

- Elevråd 

• Talt om lys i cykelskuret der mangler på den anden side af skolegården 

• Talt om nye gardiner i lok. 10, 11, 12 og 14 

• Whiteboards er ønsket i stedet for kridt tavler eller evt. mere farvekridt 

- SFO 

• Studerende er kommet i gang.  

• Julebazar afholdt, der var ikke så mange mennesker, men det gik godt og 

var hyggeligt. Det er økonomisk ikke gjort op endnu. 

 Hvem må deltage, er det også dem der ikke går i SFO der må komme? 

- Formanden 

• Intet nyt 

• Lokalrådet har afholdt møde i går, invitation sendt til skolen om dialogmøde, 

skolen var ikke repræsenteret, det var lidt ærgerligt. Har AK modtaget en 

invitation, eller hvor til er den sendt?  

- Skoleleder 

• Ansættelser: Der er kommet fine ansøgninger. Samtaler afholdes den 19. 

december kl. 14:15-16:00 (hvem vil deltage, Anette og Mette kan deltage) 

• BM går på pension 

• Vicer slås på i januar – besættelse 1. marts 

• Dolly er kommet godt i gang. Der er lavet kontrakt med hende/Lillen 

• Sidste skoledag før jul: Kirke for både indsk og ml.trin 

• Glædelig jul 

 

file://///kk.intern.dk/Userhome/Homedir/ankd/My%20Documents/Skolebestyrelse/101018/www.sveboelle-skole.dk
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4. Nyt fra forældremøder/arrangementer 

a. 7. klasse har prøvet at afholde julefrokost i stedet for julebanko, der var 

ikke mange deltagende piger (der var én). Der var ikke så mange 

deltagende.  

b. 0. klasse har afholdt banko – der er tjent gode penge til klassekassen.  

c. 5.a har også afholdt banko.  

d. Hvor meget må klassekassen betale til lejrskoler??? Er der principper/regler 

om det?  

 

 

 

Punkter til drøftelse: 

 

5. Velkomst af nye elever 

a. Inspiration fra forældrefidusen og fra skole & forældre 

b. Det er ønskeligt at skolen har principper/kørerplan for hvordan man gør.  

c. Pjecer til klasserne for hvordan man gør, når der i klasserne kommer nye 

elever.  

d. Arbejdsgruppe nedsættes, der laver udkast til næste møde: Lone, Mette B, 

Mads (elevråd) og Pernille.   

6. Regnskab fra Skolefesten 

a. 1000 kr. i underskud, det er ærgerligt. SB skal være ude i god tid før og 

bruge de kontakter man har. Sætte priserne lidt op, evt. på SlushIce, 

overveje at diskoteket skal styres af elevrådet, med højtalere og lidt disko 

lys.  

 

7. Orientering om ny arbejdstidsaftale mellem lærerkreds og kommune 

a. MB har orienteret om aftalen.  

 

8. Eventuelt 

 

a. Benytte enten mail eller Skolebestyrelsens side på intra til dagsordner og 

referater 

 

 

 


